
Protokół Nr LIV.2023

z LIV Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim

z dnia 25 stycznia 2023 r.

                                                                                              
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.
                                                                                                                                  

LIV  Sesja  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim  rozpoczęła się o godzinie  922 i miała
miejsce w sali konferencyjnej w Budynku Kulturalno – Oświatowym w Wielopolu Skrzyńskim.
Obrady sesji otworzył i prowadził Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy. Stwierdził
quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Zgodnie
z  załączoną listą  obecności  w sesji  uczestniczyli  wszyscy  radni.  Sesję  przed  jej  zakończeniem
opuścił radny Pan Wiesław Janowski. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  powitał zaproszonych  gości
i radnych. W obradach wzięli udział:

―  Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy Wielopole Skrzyńskie; 
―  Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Maria Urzędowska – radca prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim;
―  dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Sławomira Marciniec – sołtys sołectwa Broniszów.
   

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o transmisji i utrwalaniu obrad
Sesji Rady Gminy za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udostępnianiu nagrań z obrad
w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  oraz
w Urzędzie  Gminy  oraz  wyrażeniu  zgody  uczestników sesji  na  przetwarzanie  i  upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad LIV Sesji

Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

1)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego;

2)  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie

uchwalonej  uchwałą  Rady Gminy w Wielopolu  Skrzyńskim Nr  XXXIX.315.2023 z  dnia

19  stycznia  2023r.  zmienionej  uchwałą  Nr:  XLI.330.2023  z  dnia  16  marca  2023  r.,

XLII.334.2023  z  dnia  26  kwietnia  2023r.,  XLIV.350.2023  z  dnia  25  maja  2023r.,

XLV.355.2023  z  dnia  29  czerwca  2023r.,  XLVI.364.2023  z  dnia  27  lipca  2023r.,
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XLIX.382.2023  z  dnia  28  września  2023r.,  L.386.2023 z  dnia  12  października  2023r.,

LI.389.2023  z  dnia  27  października  2023r.  dotyczących  zakresu  wykonywania

przedsięwzięć określonych w załączniku Nr 2 do uchwały;

3) w sprawie budżetu Gminy Wielopole Skrzyńskie na 2024 rok:

―  odczytanie projektu uchwały budżetowej;

―  przedstawienie  opinii  i  wniosków  Komisji  Rady  Gminy,  w  tym  ostatecznej  opinii

Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska;

― odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie projektu

uchwały budżetowej;

―  przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii Komisji Rady Gminy i opinii

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie;

―  dyskusja nad projektem uchwały budżetowej;

―  głosowanie;

4)  w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielopole Skrzyńskie;

5)  w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.161.2021 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia

22  stycznia  2021  r.  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Gminnym Żłobku

„Maluszek” w Wielopolu Skrzyńskim, określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tej

opłaty oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie;

6)  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi

opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług

opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania a także

określenia szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu

usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonywania;

7) w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/97/08 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia

11 marca 2008 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wielopole Skrzyńskie do stowarzysze-

nia Lokalna Grupa Działania C.K. Podkarpacie;

8) w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok;

9) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

4. Informacje  Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie

międzysesyjnym.

5. Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Gminy za 2023 rok.

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wnioski i sprawy różne.

9. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

10. Zamknięcie sesji.  

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było.
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 3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszystkie projekty uchwał zawarte
w porządku  obrad  sesji  zostały  zaopiniowane  pozytywnie.  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany
uchwały Nr XVIII.161.2021 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia 22 stycznia 2021 r.
w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Gminnym  Żłobku  Maluszek  w  Wielopolu
Skrzyńskim, określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tej opłaty oraz maksymalnej wysoko-
ści  opłaty  za  wyżywienie  oraz  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania
i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych
warunków częściowego lub  całkowitego zwolnienia od opłat,  jak również trybu ich pobierania
a także określenia szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu
usług  sąsiedzkich  oraz  sposobu  rozliczania  ich  wykonywania  analizowała  Komisja  Oświaty,
Kultury,  Zdrowia,  Spraw  Socjalnych  i  Porządku  Publicznego  wspólnie  z  Komisją  Rewizyjną,
Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisją Regulaminowo – Mandatową w dniu 11 stycznia 2024 r.,
natomiast analizy pozostałych projektów uchwał dokonała Komisja Rozwoju Gminy, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska w dniu 17 stycznia 2024 r. W związku ze zmianami w projekcie uchwały
budżetowej Gminy Wielopole Skrzyńskie, Pan Przewodniczący ogłosił przerwę celem omówienia
ich na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

1) Po przerwie przystąpiono do procedowania projektu uchwały w sprawie  udzielenia
pomocy finansowej dla Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego.

Autopoprawkę do projektu uchwały złożył Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie, polegającą
na zwiększeniu kwoty dofinansowania ze strony Gminy Wielopole Skrzyńskie z kwoty 95.015,75 zł
na  kwotę  106.574,93  zł  na  realizację  zadania  pn.  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  1337R
Sędziszów Małopolski – Bystrzyca – Wielopole Skrzyńskie w miejscowości Wielopole Skrzyńskie
i Nawsie polegająca na budowie chodnika”, co będzie stanowiło 20% wartości zadania, w związku
z otrzymanym pismem Starosty Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego w dniu 18 stycznia 2024 r.,
w  którym  to  Starosta  poinformował,  że  kwota  realizacji  niniejszego  zadania  będzie  wyższa,
ponieważ oferent, który zaoferował najniższą cenę prawdopodobnie nie podpisze umowy, w uwagi
na przesunięcie  terminu związania ofertą.  W związku z tym Starosta  będzie musiał  sięgnąć po
ofertę drugą w kolejności, która jest droższa i wynosi 532.874,63 zł. Pan Wójt rosił Radę Gminy
o przyjęcie tej autopoprawki. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie przyjęcie
ww. autopoprawki:

―  15 głosów – „za”
―  0 głosów – „przeciw”
―  0 głosów – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta.
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Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Ropczycko  –  Sędziszowskiego
z wprowadzoną autopoprawką. 

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.416.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

2) Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie  uchwalonej  uchwałą  Rady  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim
Nr XXXIX.315.2023 z dnia 19 stycznia 2023r. zmienionej uchwałą Nr: XLI.330.2023
z dnia 16 marca 2023r., XLII.334.2023 z dnia 26 kwietnia 2023r., XLIV.350.2023 z dnia
25 maja 2023r., XLV.355.2023 z dnia 29 czerwca 2023r., XLVI.364.2023 z dnia 27 lipca
2023r., XLIX.382.2023 z dnia 28 września 2023r., L.386.2023 z dnia 12 października
2023r.,  LI.389.2023 z dnia 27 października 2023r.  dotyczących zakresu wykonywania
przedsięwzięć określonych w załączniku Nr 2 do uchwały. 

Do  przedstawionego  projektu  uchwały  głos  zabrała  Pani  Maria  Urzędowska  –  radca
prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim, która zwróciła uwagę na przeoczenie w projekcie
uchwały paragrafu dotyczącego wykonania uchwały.  W związku z czym projekt uchwały został
uzupełniony o niniejszy zapis.

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
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―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.417.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

3)  Przystąpiono  do  procedowania  projektu  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie na 2024 rok.

Stanowisko  –  wnioski/opinię  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Oświaty,  Kultury,
Zdrowia,  Spraw  Socjalnych  i  Porządku  Publicznego,  Komisji  Rewizyjnej,  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji oraz Komisji Regulaminowo – Mandatowej z dnia 11 stycznia 2024 r., będące
załącznikiem do niniejszego protokołu, odczytał Pan Tadeusz Opoń. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  autopoprawki  Wójta
Gminy Wielopole Skrzyńskie do projektu uchwały budżetowej na 2024 rok w zakresie zwiększenia
dochodów budżetu gminy na kwotę 3.094.154,11 zł, zmniejszenia dochodów w kwocie 553.651 zł,
zwiększenia wydatków budżetu gminy o kwotę 5.405.936,88 zł, zmniejszenia wydatków w kwocie
152.047,48 zł, zwiększenia przychodów o kwotę 2.713.386,29 zł oraz przeniesień wydatków:

―  15 głosów – „za”
―  0 głosów – „przeciw”
―  0 głosów – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie wniesionej przez siebie
poprawki do projektu budżetu w zakresie opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę
drogi  gminnej  Nr  107709R  Glinik  Krzysztoniowa  Góra  w  kwocie  20.000,00  zł  finansowanej
z wydatków na utrzymanie dróg gminnych:

―  14 głosów – „za”
―  0 głosów – „przeciw”
―  1 głos – „wstrzymujący się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Poprawka została przyjęta.
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Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.  

Głosy wstrzymujące się (1):
Krzysztof Traciak.

Pan Przewodniczący  Sławomir Górski  zaznaczył, że wnosząc poprawkę do Rady Gminy
na posiedzeniu komisji sugerował, aby źródłem finansowania realizacji zgłoszonego zadania były
wydatki z promocji i utrzymania zieleni. Wyraził zdziwienie, że środki wzięte zostały z wydatków
na utrzymanie dróg, dlatego nie chciałby, żeby odebrane było to przez mieszkańców, że nie robimy
dróg, bo Przewodniczący zgłosił poprawkę. W związku z powyższym zwrócił się do Pani Skarbnik,
aby na następną sesje przesunąć środki na drogi, bo drogi są najważniejsze.

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odpowiedział,  że  środki  na
utrzymanie zieleni i promocję są tak małe, że nie byłoby z czego zabrać i niewiele by można było
zrobić. Natomiast wydatki na bieżące utrzymanie dróg są w ciągu roku kilkakrotnie zwiększane.
Zasygnalizował,  że  jest  to  tak  mała  kwota,  że  niczego  nie  rujnuje  w  budżecie,  za  tą  kwotę
dokumentacji nie zrobimy, ale jest to początek w tym temacie.

Pan Przewodniczący argumentował, że droga jest bardzo ważna, ponieważ jest tam coraz
większe zainteresowanie,  powstają  domy.  Wspomniał,  że  kwoty na promocję 25.000,00 zł  i  na
utrzymanie zieleni 36.500,00 zł to nie są małe kwoty. Liczy zgodnie z deklaracją Wójta,  że na
bieżące utrzymanie dróg zostaną zabezpieczone środki później. 

Kolejno  Pan  Wójt  odczytał projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie na 2024 rok z wprowadzonymi zmianami.

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska  odczytała  opinię  komisji  do  projektu  uchwały  budżetowej  i  wieloletniej  prognozy
finansowej, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Tadeusz Opoń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał: 
―  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Rzeszowie  w  sprawie  projektu

uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2024 rok  (uchwała  Nr  3/55/2023
z dnia 27 grudnia 2023 r. Składu Orzekającego RIO w Rzeszowie w załączeniu); 

― pozytywną opinię  o możliwości  sfinansowania deficytu budżetu wynikającego z projektu
budżetu Gminy Wielopole Skrzyńskie na 2024 rok (uchwała Nr 3/45/2023 z dnia 27 grudnia
2023 r. Składu Orzekającego RIO w Rzeszowie w załączeniu). 

Do przedstawionych opinii nikt nie zabrał głosu. Wobec powyższego, Pan Przewodniczący
Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wielopole Skrzyńskie
na 2024 rok. W dyskusji wzięli udział:

6



Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin pytał  Wójta  czy będzie wygłaszał  ekspoze po
podjęciu uchwały budżetowej jak w ubiegłym roku. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie.                                                                      

Kolejno Pan Przewodniczący Rady Gminy skierował pytania do Pani Skarbnik:
―  Czy są w budżecie, oprócz najniższej krajowej, zaplanowane podwyżki dla pracowników,

którzy mają więcej niż stawka podstawowa? Jeżeli tak, to w jakim procencie?
―  Jaka jest zdolność kredytowa gminy?
―  Czy budżet jest doszacowany? Jeżeli nie jest doszacowany to w jakiej kwocie? 

Pani Skarbnik odpowiedziała,  że podwyżki są zaplanowane nie tylko dla pracowników
z najniższą krajową, ale również dla innych.

Pan Zastępca Wójta dodał, że  mniej więcej zwyżka jest o  15%  do wysokości budżetów
poszczególnych jednostek.  Nie da się jednoznacznie odpowiedzieć,  bo dla pracowników, którzy
mają najniższe wynagrodzenie jest  to  dużo więcej  niż  15%, dla  pracowników, którzy zarabiają
więcej  to  może nie  być 15%. Oddał  głos  Pani  Skarbnik  w sprawie  zdolności  kredytowej.  Pan
Przewodniczący w żarcie zasugerował, że może Pani Skarbnik jest ubezwłasnowolniona i nie może
odpowiedzieć.

W temacie  zdolności  kredytowej  Pani  Skarbnik  odpowiedziała,  że  ten  rok pozwala  na
wzięcie  zaplanowanego  kredytu  w  wysokości  1.230.000  zł,  co  potwierdziła  Regionalna  Izba
Obrachunkowa w pozytywnej opinii bez żadnych uwag.

Z kolei Pan Wójt odniósł się do niedoszacowania budżetu. Mówił, że pytanie jest trochę
niezasadne. Budżet po prawej i lewej stronie musi się bilansować. Wszystkie wydatki są wzięte pod
uwagę i  policzone.  Wszystkie dochody,  wydatki,  przychody i  rozchody są zawarte  w budżecie.
Budżet otrzymał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski wyraził zadowolenie z podwyżek
dla  pracowników.  Zamknął  dyskusję  i  poddał  pod  głosowanie  ww.  projekt  uchwały.  Uchwała
budżetowa Gminy Wielopole Skrzyńskie na 2024 rok została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.418.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Na wniosek radnego Zbigniewa Gąsiora, Pan Przewodniczący ogłosił przerwę.
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4) Przystąpiono do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Wielopole Skrzyńskie.

Przewodniczący Rady Gminy –  Pan Sławomir Górski  poddał pod głosowanie przyjęcie
autopoprawki  Wójta  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  do  niniejszego  projektu  uchwały  dotyczącej
zmniejszenia  upoważnienia  Wójta  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  do  przekazania  uprawnień
kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie do zaciągania zobowiązań
z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do
zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok
budżetowy zawieranych na czas oznaczony do kwoty 950.000,00 zł oraz uaktualnienia wieloletniej
prognozy w związku z wprowadzonymi w uchwale budżetowej zmianami:

―  14 głosów – „za”
―  0 głosów – „przeciw”
―  0 głosów – „wstrzymujących się” 
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (1):
Beata Wiśniewska.

Pani  Gabriela  Walczak  –  Skarbnik  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie łącznie z wprowadzoną autopoprawką.

Pan  Tadeusz  Opoń  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pozytywną  opinię
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie projektu uchwały w sprawie wieloletniej
prognozy finansowej Gminy Wielopole Skrzyńskie na lata 2024 – 2043 (uchwała Nr 3/55/2023
z dnia 27 grudnia 2023 r. Składu Orzekającego RIO w Rzeszowie w załączeniu). 

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.419.2024 w załączeniu.
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Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (1):
Beata Wiśniewska.

5)  Pani  Jolanta  Góra  –  dyrektor  Zespołu  Obsługi  Szkół  i  Przedszkola  w  Wielopolu
Skrzyńskim odczytała projekt uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Nr XVIII.161.2021
Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia 22 stycznia 2021 r. w sprawie ustalenia
opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Gminnym  Żłobku  „Maluszek”  w  Wielopolu  Skrzyńskim,
określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tej opłaty oraz maksymalnej wysokości
opłaty za wyżywienie. 

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.420.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (1):
Beata Wiśniewska.

6) Pani Bożena Rogińska-Olech – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Wielopolu Skrzyńskim odczytała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych
warunków przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzenia-
mi psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia
od opłat, jak również trybu ich pobierania a także określenia szczegółowych warunków
przyznawania  usług  sąsiedzkich,  wymiaru  i  zakresu  usług  sąsiedzkich  oraz  sposobu
rozliczania ich wykonywania. 
     
Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 
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Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.421.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

7) Pan  Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVII/97/08  Rady  Gminy  w  Wielopolu
Skrzyńskim  z  dnia  11  marca  2008  roku  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania C.K. Podkarpacie. 

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.422.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

8) Pan  Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
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przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.423.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

9) Pan Zbigniew Gąsior – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał projekt uchwały
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego,  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LIV.424.2024 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę.

4.  Informacje Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy
w okresie międzysesyjnym.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił informacje z realizacji
zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym:
—  Gmina Wielopole Skrzyńskie złożyła wniosek o dofinansowanie inwestycji pn. „Modernizacja

oczyszczalni ścieków poprzez montaż OZE oraz budowa sieci kanalizacji  na terenie Gminy
Wielopole  Skrzyńskie”.  Wniosek  został  pozytywnie  oceniony  pod  względem  formalnym
i został  zakwalifikowany  do oceny merytorycznej.  W ramach  tego projektu  przewiduje  się
następujące zadania:

• budowa sieci kanalizacji sanitarnej Wielopole Skrzyńskie Postronie;
• budowa sieci kanalizacji sanitarnej Nawsie etap I i etap II;
• budowa sieci kanalizacji sanitarnej Glinik etap I; 
• modernizacja oczyszczalni ścieków poprzez montaż OZE. 

Całkowita  wartość  projektu  wynosi  ponad  17  mln  zł,  z  czego  planowane  dofinansowanie
14,5  mln  zł,  wkład  własny gminy 2.737.000 zł.  Planowany termin  zakończenia  projektu  –
październik 2025 r.
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—   Gmina Wielopole  Skrzyńskie  została  wyróżniona  certyfikatem brązowego  Samorządowego
Lidera Inwestycji jako docenienie naszych prac związanych z inwestycjami.

—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  pozyskała  środki  z  Funduszu  Sprawiedliwości  w  wysokości
29.700 zł na wyposażenie dla OSP Wielopole Skrzyńskie i 29.700 zł na wyposażenie dla OSP
Nawsie. Gmina dołożyła 1%, czyli po 300 zł i jednostki wzbogaciły się w przeróżny sprzęt
przeciwpożarowy, jaki jednostkom jest potrzebny.

—  Gmina  otrzymała  dofinansowanie  do  przewozów autobusowych  o  charakterze  użyteczności
publicznej  ze  środków Funduszu Rozwoju  Przewozów Autobusowych na  rok  2024.  Usługi
wykonuje  firma  Monis  Usługi  Transportowe  Gustaw  Fediów.  Całkowita  wartość  projektu
wynosi 450.009 zł,  w tym udział  własny gminy – 65 tys.  zł.  Gmina Wielopole  Skrzyńskie
działając  jako  organizator  publicznego  transportu  zbiorowego  w  gminnych  przewozach
pasażerskich z dniem 2 stycznia 2024 roku uruchomiła cztery linie komunikacyjne:

• Wielopole – Brzeziny Górne, Grudna przez Pogwizdów, Berdechów, Bukowina;
• Wielopole – Wielopole przez Broniszów;
• Wielopole – Strzyżów przez Nawsie przez Zawadkę i przez Grodzisko bez krótkich kur-

sów do Nawsia;
• Wielopole – Strzyżów przez Szufnarową i Wiśniową.

Na podstawie zawartych porozumień gmina Wiśniowa i gmina Strzyżów partycypuje w kosz-
tach stosownie do kilometrów przejechanych przez ich gminy. Cena biletu za usługi przewozo-
we w gminnych przewozach pasażerskich. o charakterze użyteczności publicznej, dla których
organizatorem jest gmina Wielopole Skrzyńskie wynosi 2 zł za przejazdy pasażerów w obrębie
gminy Wielopole Skrzyńskie. Natomiast bilet poza teren gminy Wielopole Skrzyńskie powi-
nien kosztować 4 zł.  Pań Wójt prosił o zgłaszanie wszelkich sugestii, interwencji. 

—  Zakończono  realizację  inwestycji  pn.  „Budowa  sieci  wodociągowej  w  m.  Broniszów”  na
długości ok. 11 km, co umożliwi podłączenie ok. 72 gospodarstw domowych. Powstała sieć
wodociągowa zapewni zaopatrzenie w wodę pozostałej górnej części Broniszowa. W efekcie
cała miejscowość Broniszów jest zwodociągowana. Zamontowana została pompownia w piwni-
cy budynku wielofunkcyjnego w Broniszowie. Zadanie finansowane jest w 100% ze środków
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich  na lata  2014-2020.  Zostało  również rozstrzygnięte
zapytanie ofertowe na przyłącza. Koszt przyłącza wynosi 3.950 zł, z możliwością rozłożenia na
dwie raty, pierwsza rata płatność do 30 marca, a druga rata do 30 czerwca 2024 r. Aktualnie
podpisywane  są  umowy  na  przyłącza.  Pan  Wójt  apelował  do  mieszkańców  Broniszowa
o podłączanie się do wodociągu. Poinformował, że w najbliższym czasie będzie podłączona
trzecia  studnia w Broniszowie do stacji  uzdatniania  wody. Będą budowane dodatkowo dwa
zbiorniki  lub jeden podwójny w Broniszowie,  który pozwoli  na zdecydowanie  zwiększenie
ilości wody. W najbliższym czasie będzie też zwodociągowany w całości Glinik. Są pewne
prace rozpoczęte już w Nawsiu. 

—  Zakończona została realizacja zadania pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości
Wielopole Skrzyński przysiołek Wytrząska” na odcinku 1151 mb. Powstała nowa sieć kanaliza-
cji  sanitarnej  umożliwia  podłączenie 12  gospodarstw  domowych.  Wartość  inwestycji  –
324.720,00 zł. Koszt przyłącza wynosi 3.936 zł.

—  Wykonana i oddana do użytkowania została inwestycja pn. „Budowa oczyszczalni  ścieków
wraz  z  odcinkami  kanalizacji  sanitarnej  w  m.  Broniszów”.  Inwestycja  spowodowana  jest
rozbudową szkoły w Broniszowie, żeby ścieków ze szkoły nie podłączać do bezodpływowych
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zbiorników. Planowane jest też wykonanie aktualnie ok. 20 przyłączy. Łączna długość tej sieci
kanalizacji sanitarnej wynosi ponad 1000 mb. Docelowo do tej oczyszczalni można przyłączyć
szkołę i ok. 30 budynków mieszkalnych, ponieważ jest to oczyszczalnia która może przyjąć
15 m3 ścieków na dobę. Zadanie wykonane zostało ze środków z tytułu uzupełnienia subwencji
ogólnej z przeznaczeniem na wsparcie finansowania inwestycji w zakresie kanalizacji. Koszt
inwestycji wynosi 1.319.175 zł, natomiast koszt przyłącza wynosi 3.279,18 zł płatny w dwóch
ratach. Podpisywane są aktualnie umowy na przyłącz. 

—  Rozpoczęta została budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Wielopole Skrzyńskie
przysiołek Sośnice. Budowana będzie sieć o długości 2 km i pozwoli na przyłączenie ok. 24-25
domów.  Zadanie  realizowane  jest  łącznie  z  zadaniem,  które  polegało  na  wodociągowaniu
miejscowości Broniszów. To pozwoliło nam na zdobycie dodatkowych punktów i uzyskaniu
dofinansowania.  Realizacja  zadania  planowana  jest  do  końca  czerwca  2024  r.  Inwestycja
kosztuje prawie 1 mln zł, dofinansowana w 100%. Mieszkańcy płacą wyłącznie za przyłącz.

—  W 2024 r. Gmina Wielopole Skrzyńskie dofinansuje realizację zadania pn. „Przebudowa drogi
powiatowej Nr 1337 Sędziszów Małopolski – Bystrzyca – Wielopole Skrzyńskie w miejscowo-
ści Wielopole Skrzyńskie i Nawsie polegająca na budowę chodnika”. Pan Wójt podziękował
Radzie Gminy za podjęcie stosownej uchwały.

—  Dobiegają końca prace związane z inwestycją pn. „Przebudowa dróg gminnych i wewnętrznych
na terenie wsi Nawsie w gminie Wielopole Skrzyńskie”. Wszystkie drogi ujęte w przetargu
zostały  pokryte asfaltem.  Część dróg została  zakończona całkowicie,  czyli  zostały zrobione
pobocza i zjazdy w całości. Część wymaga pewnych poprawek lub zrobienia zjazdów czy też
poboczy. W protokołach odbioru zapisane zostały usterki, które zostaną wykonane jak tylko
pozwolą warunki pogodowe. Zostało wykonanych 17 dróg głównie dojazdowych do domów za
kwotę  prawie  2,3  mln  zł,  z  czego  dofinansowanie  z  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład
Inwestycje Strategiczne – prawie 2 mln zł,  tj. 87% wartości zadania. Pan Wójt wyjaśnił,  że
środki z Polskiego Ładu można było łatwiej pozyskać na krótkie odcinki dróg niż w innych
naborach, dlatego zostały wykonane te drogi, a nie jedna długa strategiczna. Wykonawcą było
Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe z Dębicy.

—  Gmina Wielopole  Skrzyńskie  realizuje  zadanie  pn.  „Rozbudowa i  modernizacja  oświetlenia
ulicznego  w  miejscowości  Nawsie  i  Wielopole  Skrzyńskie”.  Przedmiotem  inwestycji  jest
budowa  oświetleniowej  napowietrznej  linii  z  żerdzi  wirowanych  na  słupach  stalowych
zasilanych  przewodem  niskiego  napięcia  w  miejscowości  Wielopole  Skrzyńskie  i  Nawsie.
W Nawsiu dołożone zostaną 84 nowe lampy na całej długości odcinka drogi powiatowej. Droga
powiatowa w Nawsiu będzie w pełni oświetlona, co w zdecydowany sposób wpłynie też na
poprawę  bezpieczeństwa.  Powstanie  jeszcze  odcinek  oświetlenia  przy  tzw.  obwodnicy
Wielopola w kierunku Brzezin w postaci pięciu słupów z lampami ledowymi. Będzie również
kontynuacja  oświetlenia  w  stronę  Sośnic  oraz  oświetlenie  począwszy  od  granicy  Gminy
Wielopole Skrzyńskie z Szufnarową do końca Sikornika. Powstanie również kilka lamp przy
drodze gminnej Wielopole Sośnice Wytrząska. Ogólnie będzie 169 nowych lamp LED-owych.
Wartość zadania wynosi 867 tys. zł, z czego 850 tys. zł mieliśmy pozyskane z Polskiego Ładu
Inwestycje  Strategiczne  –  dokładamy  tylko  2%.  Gminie  Wielopole  Skrzyńskie  zostało
przyznane również dofinansowanie w kwocie 548.720,00 zł na inwestycję pn. „Modernizacja
oświetlenia  ulicznego  na  terenie  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie”  w  ramach  programu
Rozświetlamy Polskę. Celem zadania jest modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gminy
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Wielopole Skrzyńskie poprzez wymianę wszystkich starych lamp na nowoczesne oprawy LED.
W przyszłym tygodniu ogłoszony zostanie przetarg na to zadanie.

—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  jest  w  trakcie  realizacji  inwestycji  pn.  „Termomodernizacja
Szkoły Podstawowej im. Sybiraków w Nawsiu”.  Całkowita wartość inwestycji wynosi ponad
3,5  mln  zł.  Pan  Wójt  przedstawił  źródła  finansowania.  Wykonawcą  inwestycji  jest
Przedsiębiorstwo Remontowo-Budowlane „Rembud”  Sp.  z  o.o.  ze  Strzyżowa.  Pan  Wójt
podziękował pani dyrektor, nauczycielom, dzieciom za funkcjonowanie w trudnych warunkach
budowy, a rodzicom za wyrozumiałość i cierpliwość.

—  Trwają prace odbiorowe związane z przekazaniem do użytkowania nowej części Szkoły Podsta-
wowej  im.  Karola  Olszewskiego w Broniszowie.  Otwarto  przetarg  na  wyposażenie  szkoły.
Łącznie na ten cel gmina posiada środki w wysokości 400 tys. zł, z czego 50% dofinansowania.
Przetarg został podzielony na siedem części. Wpłynęło 37 ofert, aktualnie trwa ich ocena:

• Część nr I – wyposażenie różne;
• Część nr II – sprzęt elektroniczny i AGD; 
• Część nr III – wyposażenie w meble z montażem;
• Część nr IV – wykonanie rolet okiennych z montażem;
• Część nr V – meble w zabudowie na wymiar;
• Część nr VI – rozbudowa sieci monitoringu;
• Część nr VII – trybuna wewnętrzna na wymiar z montażem.

—  Ogłoszony  został  przetarg  na  poprawę  bezpieczeństwa  mieszkańców  gminy  Wielopole
Skrzyńskie poprzez przebudowę dróg z podziałem na trzy części. Wszystkie części opiewają na
kwotę  6.833.501  zł.  Wszystkie  drogi  ujęte  w  przetargu  będą  realizowane,  tj.  38  o  różnej
długości we wszystkich miejscowościach, najwięcej w Wielopolu Skrzyńskim. Najkorzystniej-
sze oferty na wszystkie części złożyło Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe w Dębicy. Pan
Wójt tłumaczył, dlaczego najwięcej dróg będzie realizowane w Wielopolu Skrzyńskim.

—  Ogłoszony  został  przetarg  na  zadanie pn.  „Budowa  boisk  wielofunkcyjnych  przy  Szkole
Podstawowej w Gliniku, przy Szkole Podstawowej w Broniszowie oraz przy Szkole Podstawo-
wej w Brzezinach”.  Zakres zadania obejmuje budowę trzech boisk przyszkolnych na terenie
Gminy Wielopole Skrzyńskie:

• Przy Szkole Podstawowej im. Św. Jana Pawła II w Gliniku planowane jest wykonanie
boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni z trawy naturalnej wraz z kanalizacją deszczową
oraz  oświetleniem  hybrydowym  i  monitoringiem.  Szacowany  koszt  budowy  boiska
w Gliniku wynosi ok. 700 tys. zł. Realizacja zadania planowana jest na 2024 rok.

• Przy Szkole Podstawowej im. Karola Olszewskiego w Broniszowie  planuje się budowę
boiska sportowego o nawierzchni  trawiastej  wraz z  konieczną infrastrukturą sportową.
Szacowany  koszt  budowy  boiska  w  Broniszowie  wynosi  ok.  700  tys.  zł.  Realizacja
zadania planowana jest na 2024 rok. 

• Przy Szkole  Podstawowej  Nr  1 im.  ppłka  Ludwika Marszałka  „Zbroi”  w Brzezinach
zaplanowano budowę boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni bezpiecznej ze sztucznej
trawy wraz  z  wyposażeniem.  Szacowany  koszt  budowy boiska  w Brzezinach  wynosi
ok. 1 mln zł. Realizacja zadania planowana jest na 2025 rok.

Otwarcie ofert nastąp 1 lutego 2024 r. 
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—  Dnia 6 stycznia 2024 r. miał miejsce Orszak Trzech Króli w Wielopolu Skrzyńskim. Pan Wójt
podziękował  wszystkim,  którzy  brali  udział  w  Orszaku,  a  tych  którzy  nie  wzięli  udziału
zaprosił za rok.

—  W okresie bożonarodzeniowym odbyły się jasełka. W ostatnią niedzielę miało miejsce spotka-
nie opłatkowe – noworoczne. Pan Wójt mówił o powrocie do tradycji łamania się opłatkiem.

—  W szkołach podstawowych organizowane były  Dni Babci i Dziadka.  Pan Wójt pogratulował
szkołom organizacji tych wydarzeń, podziękował babciom i dziadkom za obecność. Szczegól-
nie licznie babcie, dziadki i rodzice obecni był na uroczystości w Domu Kultury, gdzie Dzień
Babci i Dziadka organizowało przedszkole.

—  Na zakończenie Pan Wójt podziękował Radzie Gminy za przyjęcie poprawki do budżetu na
dofinansowanie  budowy  chodnika  w  Nawsiu.  Mówił,  aby  radni  Powiatu  Ropczycko-
Sędziszowskiego nie doszukiwali się drugiego dna w tym, że Wielopole Skrzyńskie dofinanso-
wuje tylko 20% albo dlaczego w Gminie Wielopole Skrzyńskie będzie 194 m a gdzie indziej
150 m. Pan Wójt apelował o podjęcie skutecznych działań w celu zrównoważonego rozwoju
wszystkich  gmin  powiatu.  Przedstawił  długości  chodników  w  poszczególnych  gminach
Powiatu  Ropczycko  –  Sędziszowskiego  na  podstawie  odpowiedzi  udzielonej  na  zapytanie
publicznego skierowane do Starosty. Gmina Ropczyce ma 22,301 km chodników przy drogach
powiatowych,  Gmina  Sędziszów Małopolski  ma  27,66 km,  ale  mają  też  dużo więcej  dróg
powiatowych.  Natomiast  Gmina  Iwierzyce,  Ostrów  i  Wielopole  Skrzyńskie  mają  podobne
długości dróg powiatowych, chodników z kolei Gmina  Iwierzyce 9,592 km, Gmina Ostrów
10,901 km, a Gmina Wielopole Skrzyńskie 4,460 km. Pan Wójt mówił, że wystosuję pismo do
Zarządu  Powiatu,  Rady  Powiatu  o  złożenie  wniosku  na  budowę  chodników  w  Gminie
Wielopole Skrzyńskie. Jako pierwsze zadanie chodnikowe w powiecie powinno być wykonane
w  Nawsiu,  gdzie  zaprojektowana  jest  dokumentacja  na  odcinek  1150  mb  począwszy  od
Wielopola w stronę Nawsia oraz odcinek 267 m na Nawsiu Górnym od sklepu do ostatniego
domu.  Zasygnalizował  również  o  wykonanych  badaniach  dotyczących  ruchu  pojazdów  na
drodze powiatowej w Nawsiu, gdzie ruch jest największy. Zaznaczył, że gmina przegrywa ze
względu na słabych radnych powiatowych, którzy nie walczą o pieniądze dla swojej gminy.  

5.  Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin odniósł się do wymiany lamp. Pytał  czy stare
lampy zabiera firma czy są utylizowane i za to płacimy. W związku z wypowiedzią Pana Wójta, że
mieszkańcy  drogi  zasłużyli  sobie  na  odcinek  drogi,  pytał  co  mieszkańcy  muszą  zrobić,  żeby
zasłużyć sobie na odcinek drogi.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odpowiedział, że lampy pójdą do
utylizacji, bowiem założeniem programu jest eliminacja lamp energochłonnych. Z kolei na drugie
pytanie Pan Wójt  odpowiedział,  że  w Nawsiu ludzie  sobie zasłużyli  tym, że przekazali  gminie
nieodpłatnie  wszystkie  kawałki  działek na drogę,  brali  też  udział  w drobnych pracach,  sami ją
odśnieżali. Prosili o jej wykonanie, ale nie żądali jak niektórzy. Ci ludzie za tą zgodną współpracę –
głównie za przekazanie działek na poszerzenie drogi zasłużyli na odcinek drogi. 
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Pan  Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  zgodził  się  z  Panem  Wójtem
odnośnie chodników i poparł stanowisko, żeby chodników było jak najwięcej. Zasygnalizował, że
Starosta otrzymał tytuł „Zasłużony dla Gminy Wielopole Skrzyńskie” i może powinien zacząć go
„spłacać”.  Dodał,  że  nie  wie czy  inne  gminy też  przyznały  Staroście  tytuł,  a  mają  chodników
więcej, a w naszej gminie chodników jest najmniej, więc może trzeba powtórzyć ten tytuł jeszcze
raz. Zacytował wypowiedź jednego radnego powiatowego z Sesji Rady Powiatu „dziwnym trafem
wszystkie inwestycje w powiecie idą na zachód powiatu, a tu jest jeszcze bidny wschód”.   

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Gminy za 2023 rok.

Jako  pierwsza  sprawozdanie  z  prac  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  za  2023  rok
przedstawiła Przewodnicząca komisji – Pani Maria Żywot: 

Komisja  Skarg,  Wniosków i  Petycji  w roku 2023 odbyła  4  posiedzenia,  w tym jedno
wspólne z pozostałymi komisjami. Na posiedzeniach komisja dokonała analizy projektu budżetu
Gminy Wielopole Skrzyńskie na 2023 rok, przeprowadziła postępowania wyjaśniające i zaopinio-
wała jedną petycję,  trzy skargi  oraz dwa wnioski.  Opinie  komisji  do niniejszych petycji,  skarg
i wniosków były następujące:

 Komisja uznała, że nie jest właściwa do rozpatrzenia petycji w zakresie wydania odmownej
decyzji  na  realizację  inwestycji  pod  nazwą  „Budowa  stacji  telefonii  komórkowej  PLAY
planowanej  do realizacji  na działce numer ew.  3117 położonej  w  miejscowości  Brzeziny”
i  zarekomendowała  jej  przekazanie  organowi  prowadzącemu postępowanie  administracyjne
w przedmiotowym zakresie Wójtowi Gminy Wielopole Skrzyńskie.

 Komisja  zaopiniowała  jako  bezzasadne  następujące  skargi  na  działania  Wójta  Gminy
Wielopole Skrzyńskie:

• w zakresie wyceny lokali mieszkalnych w budynku 304 położonym na działce ew. nr
3823/1 w Nawsiu;

• w zakresie zarzutów braku odpowiedzi na złożone pisma oraz brak sporządzenia nowej
karty adresowej zabytku „terenu dawnego zamczyska” z Gminnej Ewidencji Zabytków;

• w zakresie dostępności cyfrowej strony internetowej Urzędu, braku spełnienia wymogów
ustawowych  dotyczących  Biuletynu  Informacji  Publicznej,  braku  zainteresowania  ze
strony Urzędu podjęciem rozmów w tym zakresie i naruszenie ochrony skarżącego;

 W  przedmiocie  wniosku  o  nadanie  tytułu  „Zasłużony  dla  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie”
komisja wstrzymała się od głosu.

 W zakresie  wniosku  o  przeprowadzenie  kontroli  inwestycji  dotyczącej  przebudowy  drogi
wewnętrznej  polegającej  na  wykonaniu  ciągu  pieszo  –  jezdnego  i  budowy  oświetlenia  na
działce 1947/1 w Wielopolu Skrzyńskim, Komisja poparła  stanowisko Komisji  Rewizyjnej,
która nie stwierdziła nieprawidłowości przy realizacji przedmiotowej inwestycji.

Kolejne sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska:

Komisja  Rozwoju  Gminy,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  w  2023  roku  pracowała
w  niezmiennym  składzie  piętnastoosobowym.  W  okresie  sprawozdawczym  komisja  odbyła
20  posiedzeń,  w tym jedno  wspólne  z  Komisją  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia,  Spraw Socjalnych
i Porządku Publicznego. Komisja w trakcie swoich posiedzeń zajmowała się następującą tematyką:
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dokonała analizy projektu budżetu gminy na 2023 r. wypracowując pozytywną opinię, opiniowała
84 projekty uchwał,  w tym wydała 82 pozytywne opinie  i  dwie negatywne,  Negatywne opinie
dotyczyły projektów uchwał: w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Marii
Lachman w Brzezinach – Berdechowie oraz w sprawie  sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku
nr 304 w Nawsiu. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku nr 304
w Nawsiu uzyskał pozytywną opinię w drugim podejściu.  Komisja wydała 4 pozytywne opinie
w  sprawie  sprzedaży  bezprzetargowej  nieruchomości  położonych  w  miejscowości  Broniszów,
Glinik i Wielopole Skrzyńskie oraz jedną pozytywną opinię w sprawie zamiany nieruchomości.
Tematyka analizowana na posiedzeniach komisji dotyczyła zagadnień w szczególności: likwidacji
Szkoły  Podstawowej  Nr  2  im.  Marii  Lachman  w  Berdechowie,  zwrotu  przez  OSP Wielopole
Skrzyńskie bębna do Kantorówki, pierwszej zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospoda-
rowania  przestrzennego  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  i  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego centrum miejscowości Wielopole Skrzyńskie, budowy chodników, oświetlenia oraz
budowy,  modernizacji  dróg gminnych,  budowy wodociągów i  kanalizacji,  wysokości  podatków
lokalnych,  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  ogłoszonej  przez  Prezesa  Głównego  Urzędu
Statystycznego  za  okres  11  kwartałów będącej  podstawą  do  ustalenia  podatku  rolnego  na  rok
podatkowy 2024, transportu gminnego, waloryzacji wynagrodzenia umowy realizacji zadania pn.
„Przebudowa sieci dróg na terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie”. Konsultowano drogi planowane
najpierw do wniosku o dofinansowanie ze środków Polskiego Ładu, a następnie do ich przebudowy.
Analizowano projektowane kategorie ochronności lasów znajdujących się w zasięgu administracyj-
nym  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie.  Debatowano  również  nad  problemami  Gminnego  Ośrodka
Kultury  i  Wypoczynku  w  Wielopolu  Skrzyńskim.  Zadeklarowano  wsparcie  dla  tej  jednostki.
Komisja analizowała również składane przez mieszkańców i instytucje wnioski, w tym o nadanie
tytułu „Zasłużony dla Gminy Wielopole Skrzyńskie”, przyznania środków na renowację zabytko-
wych obiektów Misy, Kociołka na wodę święconą oraz Figury Boga Ojca, wykonania nawierzchni
bitumicznej na drodze Brzeziny Baj,  odmulenia przepustów przy drodze Glinik za Rzeką. Poza
wskazanymi informacjami komisja zajmowała się także bieżącymi sprawami z zakresu działania
komisji i sprawami różnymi zgłaszanymi przez poszczególnych członków komisji.

Następnie  sprawozdanie  z  prac  Komisji  Regulaminowo  –  Mandatowej  za  2023  rok
przedstawił Przewodniczący komisji – Pan Rafał Panocha: 

Komisja Regulaminowo – Mandatowa przez okres sprawozdawczy pracowała w niezmie-
nionym  składzie,  tj.  Przewodniczący  Rafał  Panocha,  Zastępca  Przewodniczącego  Wiesław
Janowski i Członek Sławomir Górski. W roku 2023 komisja odbyła dwa posiedzenia, w tym jedno
wspólne  z  pozostałymi Komisjami  Rady Gminy.  Frekwencja na posiedzeniach wyniosła  100%.
Komisja  dokonała  analizy  projektu  budżetu  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok  oraz
zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Wielopole Skrzyńskie”. Wspólnie
z  pozostałymi  komisjami  dokonała  szerokiej  analizy  w  zakresie  zamiaru  likwidacji  Szkoły
Podstawowej Nr 2 im. Marii Lachman w Brzezinach – Berdechowie.
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Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2023 rok przedstawił Przewodniczący komisji
– Pan Zbigniew Gąsior:

W 2023 r. skład Komisji Rewizyjnej i pełnione przez członków funkcje uległy zmianie.
W skutek odwołania Przewodniczącej Pani Zofii Bieszczad wybrano nowego Przewodniczącego
Komisji Rewizyjnej Zbigniewa Gąsiora. Następnie wskutek rezygnacji dwóch członków komisji
Pani Zofii Bieszczad oraz Pana Krzysztofa Majchrowicza przyjęto ich rezygnację i uchwałą Rady
Gminy z dnia 23 lutego powołano nowego członka Panią Beatę Wiśniewską z Komisji Oświaty,
Kultury,  Zdrowia,  Spraw  Socjalnych  i  Porządku  Publicznego.  Zgodnie  z  rocznym  planem
zatwierdzonym  uchwałą  Rady  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim  z  dnia  19  stycznia  2023  r.
w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok, Komisja Rewizyjna odbyła 10 posiedzeń,
w tym jedno wspólne z pozostałymi Komisjami Rady Gminy. Z tych dziesięciu posiedzeń sześć
miały charakter kontrolny. Zgodnie z zakresem swojego działania komisja w okresie sprawozdaw-
czym pracowała nad następującymi sprawami:
 analizowała projekt budżetu Gminy Wielopole Skrzyńskie na 2023 rok;
 ustaliła plan pracy komisji na 2023 rok;
 analizowała  i  zaopiniowała  wniosek  o  nadanie  tytułu  „Zasłużony  dla  Gminy  Wielopole

Skrzyńskie”;
 analizowała sprawozdania finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok

oraz informację o stanie mienia Gminy Wielopole Skrzyńskie przyjmując pozytywną opinię
w sprawie wykonania budżetu Gminy Wielopole Skrzyńskie za 2022 rok i  występując do
Rady  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim  z  wnioskiem  o  udzielenie  absolutorium  Wójtowi
Gminy Wielopole Skrzyńskie.

Przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej były:

 działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnego Ośrodka Kultury i Wypoczyn-
ku w Wielopolu Skrzyńskim oraz jednostek oświatowych za 2022 rok;

 realizacja budżetu Gminy Wielopole Skrzyńskie za 2022 rok w zakresie wydatków na bieżące
utrzymanie dróg gminnych, wywóz kruszywa na drogi,  wydatki na oczyszczalnię ścieków,
analiza ilości wywiezionych odpadów komunalnych;

 analiza  planu  finansowego  Gminnego  Ośrodka  Kultury  i  Wypoczynku  w  Wielopolu
Skrzyńskim  na  2023  r.  oraz  zaplanowanych  imprez  i  wydarzeń  kulturalnych,  analiza
wydatków  na  organizację  Dni  Wielopola,  analiza  wydatków  na  bieżące  utrzymanie  dróg
gminnych w 2023 r., w tym wydatki na materiały drogowe, zimowe utrzymanie dróg, wykaz
wywiezionego kruszywa, koszty usług koparką, wydatki na promocję gminy;

 kontrola  wykonania  budżetu  jednostek  oświatowych  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  
i  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za I półrocze 2023 r.

W  wyniku  wyżej  wymienionych  kontroli,  na  podstawie  analizy  przedłożonych  dokumentów
i sprawozdań, Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości w kontrolowanych podmiotach.
Wypracowała następujące wnioski i zalecenia pokontrolne:

 wniosek  o  restrukturyzację  GOKiW w Wielopolu  Skrzyńskim;  zaangażowanie  organizacji
pozarządowych w sprawy kulturalne, np. dożynki; wyciągnięcie konsekwencji dyscyplinar-
nych wobec pracownika GOKiW w związku z niekulturalnym jego zachowaniem podczas
uroczystości 3 Maja w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy;

 wniosek o wymianę instalacji elektrycznej w GOKiW w Wielopolu Skrzyńskim oraz wymianę
dachu w budynku Filii Ośrodka Kultury w Nawsiu;

18



 wniosek  o  zakup  koparki,  wywóz  kruszywa  według  kolejności  składanych  wniosków
i priorytetów; wnioski o kruszywo powinien rozpatrywać pracownik Referatu Dróg, nie Wójt
Gminy, niezrealizowane wnioski z roku poprzedniego powinny być realizowane jako pierwsze
w roku następnym;

 wniosek o zwiększenie budżetu na OSP.

Komisja dokonała również, na wniosek, kontroli inwestycji pn „Przebudowa drogi wewnętrznej na
działce 1947/1 w miejscowości Wielopole Skrzyńskie polegająca na wykonaniu ciągu pieszego oraz
budowa oświetlenia  ulicznego przy ciągu pieszo – jezdnym na działce 1947/1  w miejscowości
Wielopole Skrzyńskie”. Po zapoznaniu się z dokumentacją i wyjaśnieniami w niniejszej sprawie,
Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości przy realizacji niniejszych inwestycji.  

Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku
Publicznego za 2023 rok przedstawił Przewodniczący komisji – Pan Tadeusz Opoń. 

W roku 2023 wskutek zmiany składu osobowego, Komisja Oświaty,  Kultury,  Zdrowia,
Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego od dnia 23 lutego 2023 r.  pracowała w trzyosobowym
składzie,  to  jest  Przewodniczący  Tadeusz  Opoń,  Zastępca  Przewodniczącego  Janusz  Misiora
i członek Piotr Zięba. W okresie sprawozdawczym komisja odbyła pięć posiedzeń, z czego dwa
wspólne z innymi Komisjami Rady Gminy. Głównym tematem podejmowanym przez komisję były
konsultacje  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkoły  Podstawowej  Nr  2  im.  Marii  Lachman
w Berdechowie. Komisja dwukrotnie opowiedziała się przeciw likwidacji szkoły, najpierw w dniu
27  stycznia  i  kolejno  w  dniu  7  listopada.  Wspólnie  z  Komisją  Rozwoju  Gminy,  Rolnictwa
i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie  zaopiniowano  osiem  projektów  uchwał.  Ponadto  tematy
analizowane przez komisję dotyczyły:
 budżetu  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok;projekt  budżetu  Gminy  Wielopole

Skrzyńskie na 2023 rok;
 wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Wielopole Skrzyńskie”;
 Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok;
 wniosku radnych w obronie dobrego imienia Świętego Jana Pawła II;
 debaty na temat rozbudowy świetlicy dla OSP w Wielopolu Skrzyńskim;
 wniosku o przyznanie dotacji dla OSP na zakup sprzętu ratowniczego niezbędnego do działań

ratowniczo – gaśniczych oraz  dofinansowania mundurów strażackich dla OSP Glinik;
 regulaminu go tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu

nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze;
 zmiana regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagro-

dzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i doraźne zastępstwa;

 ustalenia  opłat  za  niektóre  świadczenia  udzielane  przez  Samorządowe  Przedszkole
w Wielopolu Skrzyńskim oraz oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych na terenie
Gminy Wielopole Skrzyńskie.
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7. Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy odczytał  złożone do niego przez
grupę 9 radnych dwie interpelacje:
 Czy Gmina Wielopole Skrzyńskie bądź Urząd Gminy lub podległe jednostki organizacyjne

w latach 2018 – 2023 były lub są stroną w postępowaniach sądowych? Jeżeli tak, to wnosimy

o wyszczególnienie tych postępowań z podaniem przedmiotu sprawy, kosztów jakie zostały

poniesione z tego tytułu, w tym wypłaconych odszkodowań.

 Ile Gmina Wielopole Skrzyńskie na dzień dzisiejszy posiada wystawionych weksli in blanco

stanowiących  zabezpieczenie  spłaty  kredytów  i  pożyczek  bądź  innych  zobowiązań

finansowych? Jaką kwotę stanowią zobowiązania na zabezpieczenie których weksle zostały

wystawione?

8. Wnioski i sprawy różne.

Pan Tadeusz  Opoń –  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  pytał  o  konkurs  na  dyrektora
Domu Kultury i postępowanie odnośnie Sądu Administracyjnego Pana Marcina Świerada. 

Pan Janusz Kipa – radny z Glinika prosił radnych o wzajemne szanowanie się. Pytał ku
czemu ma służyć wyciąganie teraz na zakończenie kadencji spraw dotyczących weksli in blanco
czy postępowań sądowych. Pytał co Rada ma do Pana Marcina Świerada. Zaznaczył, aby pytać o to
Wójta na zebraniach wiejskich. 

Odpowiedzi na zadane przez Pana Wiceprzewodniczącego Rady Gminy pytania udzielił
Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie. Jako przewodniczący komisji,
która  wysłuchała  kandydata  na  dyrektora  GOKiW w Wielopolu  Skrzyńskim poinformował,  że
komisja  zarekomendowała  kandydata  do  zatrudnienia.  Kandydat  spotyka  się  z  Panem Wójtem
w dniu jutrzejszym. Jeżeli zostaną osiągnięte warunki kontraktu to być może będzie nowy dyrektor,
ale to wcale nie jest takie pewne. Natomiast postępowanie dotyczące Pana Marcina Świerada jest na
etapie Naczelnego Sądu Administracyjnego. Zajmują się tym prawnicy Urzędu. 

 Pan Wiceprzewodniczący Rady kierując słowa do Pana Janusza Kipy mówił, że skoro
mieszkaniec zwraca się z prośbą o wyjaśnienie na jakim etapie jest postępowanie sądowe to chyba
może się zapytać na ten temat. 

W odpowiedzi Pan Janusz Kipa oznajmił, że nie zabrania się pytać, poddał pod rozwagę
czy to jest odpowiednie forum, żeby zadawać takie pytania. Prosił, aby takie pytania zadawać na
zebraniu wiejskim, a nie na Sesji Rady Gminy, bo jego nie interesuje z kim Wójt czy Gmina czy
Rada Gminy ma sprawy sądowe. 

Pan  Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  złożył  podziękowania  Radzie
Gminy, Panom Wójtom, pracownikom Urzędu, jednostek podległych za ciężką pracę w ubiegłym
roku i życzył wszystkiego najlepszego w tym nowym roku.          
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9. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przyjęcie
protokołu z  obrad LIII  Sesji  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia  21 grudnia  2023 r.
Niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof Majchrowicz,  Janusz Misiora,  Tadeusz Opoń,  Rafał Panocha,  Piotr  Siuśko, Krzysztof
Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (1):                                                                                                                        
Wiesław Janowski.

10. Zamknięcie sesji.

Pan  Sławomir Górski  –  Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział
w sesji i  dokonał zamknięcia LIV  Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim. Sesja trwała do
godz. 1500. Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji zapisane na płycie DVD oraz
udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=GyAtKix116U

                                                                                                     

Protokołowała:                                                           Przewodniczący Rady Gminy

mgr Beata Ozga                                                                 mgr Sławomir Górski
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	— Trwają prace odbiorowe związane z przekazaniem do użytkowania nowej części Szkoły Podstawowej im. Karola Olszewskiego w Broniszowie. Otwarto przetarg na wyposażenie szkoły. Łącznie na ten cel gmina posiada środki w wysokości 400 tys. zł, z czego 50% dofinansowania. Przetarg został podzielony na siedem części. Wpłynęło 37 ofert, aktualnie trwa ich ocena:

